
Janusz Dgbczyriski

Radny Rady Miasta

Wloclawek
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Woclawek 21.05.2017 r.

Pan Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta
Wloclawek
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Proszg o udzielenie informacji jaki rzqd wielkoSci Srodk6w z funduszy europejskich
chce pozyskai Gmina Miasto Wloclawek z rozdania na lata 201 4 r.-2020 r.

Proszg tak2e o odpowiedz ile do tej pory miasto pozyskalo pienigdzy z tego
rozdania.
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